
گــروه اقتصادی - معاون وزیر 
کشــور گفت: قدامات بسیار خوبی در 
خصوص بافت فرسوده هرمزگان انجام 
شده، که می توان به بازسازی و نوسازی 

۳۸۰۰ هکتار بافت فرسوده اشاره کرد.
مهدی جمالی نژاد معاون عمران و 
توسعه امور شهری و روستایی وزارت 
کشور در نشست ویدئوکنفرانس وزیر 
کشور با استاندار، معاونین و فرمانداران 
هرمزگان اظهــار کرد: انجــام ۵۴۰۰ 
پروژه عمرانی با مبلغی بالغ بر ۲۶ هزار 
میلیــارد و افتتاح ۹۰۰ میلیارد پروژه در 

دهه مبارک فجر ســال گذشته نشان از 
تحرک خوب استان هرمزگان در حوزه 
سازندگی دارد.وی ادامه داد: ۵۴۹ پروژه 
شاخص عمرانی در روستاها نیز نشان 
از توجه به این موضوع در همه مناطق و 

نواحی این استان است.
جمالی نژاد گفت: اقدامات بسیار 
خوبی با همکاری ســازمان بازآفرینی 
وزارت راه در خصوص بافت فرسوده 
اســتان هرمزگان انجام می شــود، که 
بازسازی و نوسازی ۳۸۰۰ هکتار بافت 
فرسوده استانی به ویژه در بندرعباس در 

حال انجام است.معاون عمرانی وزارت 
کشــور با بیان اینکه اســتان هرمزگان 
از جمله اســتان هایی اســت که بحث 
نظارت و بازرســی از شــهرداری ها و 
شوراهای شــهر را به طور منظم دنبال 
می کند، اظهار کرد: با توجه به اینکه در 
ســال پایانی شوراهای شهر و روستا و 
شهرداری ها هســتیم، بحث نظارت و 

بازرسی از شهرداری ها به طور مستمر 
و جدی بسیار اهمیت ویژه ای دارد که 
تشکیل ۶۰ پرونده برای مدیران شهری 
متخلف در اســتان و ارسال ۲۳ پرونده 
به هیأت تخلفات توســط استانداری 
نشان دهنده عزم جدی مدیران استانی 
در سالم سازی و شفافیت در حوزه های 
شــهری اســت.جمالی نژاد تصریح 

کــرد: خوشــبختانه از ۱۸ کارگــروه 
و کمیســیون های مرتبط بــا معاونت 
عمرانــی، اکثر آنها در ســال جاری در 
اســتان هرمزگان فعال بوده اند و ســه 
کارگروه تخصصی گردشگری، ستاد 
مناســب سازی محیط برای معلولین و 
ستاد پیشگیری و مقابله با زمین خواری 

نیز باید تشکیل جلسه دهند.

گروه اقتصادی - ایرج حیدری 
گفــت: فرمانداران باید بر روند تامین 
و توزیع کالا های اساســی در سطح 
بازار نظارت بیشــتری داشته باشند.
ایرج حیدری، معاون هماهنگی امور 
اقتصــادی اســتانداری هرمزگان در 
نشست ویدئو کنفرانسی ستاد تنظیم 
بازار هرمــزگان با حضور فرمانداران 

گفت: کالا های اساسی به اندازه نیاز در 
استان ذخیره شده است و تا پایان امسال 
مشــکلی در این زمینه وجود نخواهد 
داشــت.حیدری افــزود: فرمانداران 

بایــد بر روند تامین و توزیع کالا های 
اساسی در سطح بازار نظارت بیشتری 
داشــته باشند تا از هرگونه تخلف در 
سطح بازار جلوگیری شود.او گفت: 

واحد های تولیدی باید ابتدا نیاز بازار 
استان را به طور کامل تامین کنند و در 
صورت تولید مازاد حق ارســال کالا 
به اســتان های دیگر و یا صادارات را 

خواهنــد داشــت.معاون هماهنگی 
امور اقتصادی اســتانداری هرمزگان 
در نشســت کارگروه تسهیل و رفع 
موانع تولید استان نیز گفت: تاخیر در 

صدور مجوز های لازم برای ســرمایه 
گذاران در بخش های مختلف باعث 
از دســت رفتن ظرفیت های تولید و 
اشــتغال می شود که این موضوع باید 
از سوی دستگاه های ذیربط در سطح 
ملی پیگیری شــود.حیدری بر تامین 
مواد اولیه مورد نیاز واحد های صنعتی 

استان نیز تاکید کرد.

جمالی نژاد معاون وزیر کشور اعلام کرد:

بازسازی و نوسازی ۳۸۰۰ هکتار بافت فرسوده در هرمزگان

معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری هرمزگان:

کالا های اساسی به اندازه نیاز در هرمزگان ذخیره شده است
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گــروه اقتصادی -نایب رییس 
کمیسیون صنایع و معادن مجلس اظهار 
داشــت: بحث حول طرح ساماندهی 
خودرو هنوز در کمیسیون تمام نشده 
است. پیشنهادی که وزارت صمت به 
سران قوا داده این است که قیمت برخی 
خودروها را هیئت مدیره خودروسازان 
مشــخص کند و بخــش دیگر نیز بر 
اساس قیمت های قبلی به فروش برود. 
به نظر می رســد قصد وزارت صمت 
جلوگیری از زیان خودروسازان است.

علی جدی در مورد سرنوشــت 

طرح مجلس برای حوزه خودرو اظهار 
کرد:  مجلس همچنان طرح ساماندهی 
بــازار خودرو را دنبــال می کند که به 
خاطر موضوع بودجه کمی به تعویق 
افتاد اما بازهم دســتورات قبلی را در 
دستور جلسه می گذاریم. یعنی بحث 
حول طرح ساماندهی خودرو هنوز در 
کمیســیون تمام نشده است.وی ادامه 
داد: پیشــنهادی که وزارت صمت به 
سران قوا داده این است که قیمت برخی 
خودروها را هیئت مدیره خودروسازان 
مشــخص کند و بخــش دیگر نیز بر 

اساس قیمت های قبلی به فروش برود. 
به نظر می رســد قصد وزارت صمت 
جلوگیری از زیان خودروسازان است. 
وی افــزود: وزیر صمت نظراتی دارد 
اما ما باید ببینیم که اعضای کمیسیون 
چه نظری دارند. برخی در کمیسیون 
صنایع مجلس معتقدند که خودرو باید 
در بورس کالا عرضه شود و برخی نیز 

با این موضوع مخالف هســتند، باید 
دید در نهایت مصوبه کمیســیون در 
ایــن مورد چه خواهد بود که به خاطر 
لایحه بودجه بررسی آن به تعویق افتاد.

نایب رییس کمیسیون صنایع و 
معادن مجلس در مورد عرضه خودرو 
در بــورس کالا تصریح کــرد: ما در 
کمیسیون صنایع به دنبال این بودیم که 

خودرو از بورس عرضه شــود چراکه 
مصرف کننده مستقیما خرید می کند 
و دلالــی وجود نــدارد. چون عرضه 
شــفاف نبود شاهد بودیم که تعدادی 
خودرو خارج از سیســتم قرعه کشی 
در بازار عرضه می شــود، برای شفاف 
شدن عرضه پیشنهاد بورس را مطرح 
کردیم که دلالی حذف شــود تا دست 

خودروســاز بسته شــود و نتواند از 
طریق دلالان به شکل دیگری خودرو 
را در بــازار عرضه کنــد.وی افزود: 
در طرح ســاماندهی بــازار خودرو 
پیش بینی کرده بودیم که تسهیلاتی به 
خودروســازان خصوصی داده شود و 
در قیمت گذاری خودرو را هم به خود 
خودروسازان خصوصی داده بودیم. 

این موضوع می توانست کمکی برای 
این بخش باشد تا قیمت خودروهای 
بخش دولتی توسط سازمان حمایت 
مشــخص شــود ولی قیمت گذاری 
بخش خصوصی آزادســازی شــود. 
جدی با تاکید بر لزوم داشــتن راه حل 
عملی خاطرنشــان کــرد: آقای وزیر 
گفته اند که باید بازار رقابتی ایجاد کنیم 
و بازار خودرو را از انحصار خارج کنیم 
اما هنوز راهــکار جدید نداده اند، این 
جمله قشنگ است و ما نیز دنبال همین 
هستیم ولی باید راهکار عملی هم باید 

پیشبینی شود و مشخص شود که چه 
طرح های حمایتی و مشــوقی برای 
بخش خصوصی بایــد ایجاد کنیم تا 
بتواند به عنوان رقیب خودروسازهای 
دولتی در بازار حضور داشته باشد. وی 
در ادامه افزود: بعضی شــرکت های 
خارجی نیــز اعلام آمادگــی کردند 
که به صورت مشــارکتی وارد کشور 
شوند. چند شرکت بخش خصوصی 
با مشارکت شرکت های چینی و حتی 
اروپایــی اعلام آمادگی کرده اند که در 

داخل خودرو تولید کنند.

گروه اقتصادی -  معاون هماهنگی 
امورعمرانی استانداری هرمزگان گفت: 
جانمایی شهر جدید مکران در جاسک، 
بر مبنای ۳۵۰۰هکتار اســت و در افق 
سال ۱۴۲۰ جمعیت پذیری ۲۰۰هزار 
نفر در این شــهر جدید پیش بینی شده 
اســت.رضا مدرس در هفتمین جلسه 
شورای عالی شهرســازی و معماری 
کشــور که به صورت ویدئو کنفرانس 

به ریاســت وزیر راه و شهرسازی با دو 
دستور کار جانمایی شهر جدید مکران 
و تدقیق محدوده شهر بندرعباس برگزار 
شد، اظهار داشت: جانمایی شهر جدید 
مکران در شهرستان جاسک، بر مبنای 
۳۵۰۰ هکتار است و در افق سال ۱۴۲۰ 

جمعیــت پذیری ۲۰۰ هزار نفر در این 
شهر جدید پیش بینی شده است.

وی ادامه داد: طرح شــهر جدید 
مکران بخشــی از توسعه منطقه مکران 
خواهد بود، که بخشــی از آن در استان 
هرمزگان و بخشــی از آن در اســتان 

سیستان و بلوچستان قرار دارد.معاون 
هماهنگــی امور عمرانی اســتانداری 
هرمزگان افزود: تمامی استعلامات شهر 
جدید مکران از جمله استعلام در حوزه 
های پدافنــدی، نظامی و حوزه محیط 
زیست که مهمترین دغدغه بود، انجام 

شــده است و تمامی کاربری ها با شهر 
جدید همخوانــی دارد.مدرس تاکید 
کرد: تمامــی موضوعاتی که مربوط به 
ساختار شهر جدید است در این طرح 
شهر مکران دیده شده و مهمترین مولفه 
موضوع مکران و شهر جدید، انطباق این 

شهر با آمایش سرزمین است.وی گفت: 
توســعه منطقه مکران بر اساس دیدگاه 
و رهنمودهــای مقام معظــم رهبری 
و پیگیری هایی کــه در دولت تدبیر و 
امید انجام شــده است، یک طرح ملی 
محسوب می شود.شایان ذکر است؛ در 
این جلسه با رای اعضای شورای عالی 
شهرسازی و معماری، تدقیق محدوده 

شهر بندرعباس به تصویب رسید.

گروه اقتصادی -  مدیرکل راه 
و شهرسازی استان هرمزگان گفت: 
فرصت متقاضیان مســکن ملی برای 
تکمیل و پرداخت آورده نقدی برای 
آخرین بار تا ساعت ۲۴ جمعه ۵ دی 

تمدید شد.

 آرش رضایــی بــه رســانه ها 
اعــلام کــرد: ایــن فرصــت برای 
کســانی که مدارک خــود را تکمیل 
کــرده اند امــا در تأمین آورده نقدی 
خود دچار مشــکل بودند توســط 
 وزارت راه و شهرســازی فراهــم 

شد.
وی ادامه داد: کســانی که پول 
واریز کردند و پیامک برای آنها نیامده 
مشکلی نیست و می توانند با مراجعه 
به سایت ثبت نام و ورود کد رهگیری 
شان از آخرین وضعیت پرونده خود 

مطلع شوند.
وی یاد آور شد: با توجه به ابلاغ 
وزارت راه و شهرسازی پس از تعیین 
تکلیف متقاضیان مرحله نخست ، نام 
نویسی جدیدی را برای مسکن ملی 

خواهیم داشت.

گروه اقتصادی-ســید علی اکبر 
میرعمــادی در خصوص پایان مرحله 
اول فرآیند عملیاتــی ادغام بانک ها و 
مؤسســه اعتباری وابسته به نیروهای 
مســلح گفت: بحث ادغام بانک های 
وابســته به نیروهای مسلح از چندین 
سال قبل مطرح شد. این موضوع یکی 
از گام هــای مهم اصلاح نظام بانکی و 
در حقیقت حرکتی در راستای ارتقای 
ثبات و ســلامت نظام بانکی کشور به 
شــمار می رود. بر این اســاس، پس از 
برگزاری جلسات متعدد، در نهایت در 
اوایل ســال ۹۷ دو گردش کار مجزا از 
سوی فرمانده محترم ستاد کل نیروهای 
مسلح و رئیس محترم جمهور تعریف 
و خدمت مقام معظــم رهبری تقدیم 
گردید. معظم له نیز با موضوعات مورد 
درخواســت در گردش کارهای اشاره 
شــده مبنی بر ادغام بانک های انصار، 
مهر اقتصاد، قوامین و حکمت ایرانیان 
و مؤسســه اعتباری کوثر در بانک سپه 

موافقت فرمودند.
پــروژه ادغــام بانک های 

نظامی از کجا کلید خورد؟
مدیــر اداره ارزیابــی ســلامت 
نظــام بانکی بانک مرکزی و دبیر ادغام 
بانک ها افزود: مقرر گردید در راستای 
انجــام مطلوب فرآینــد ادغام، هیأتی 
تحت عنوان هیأت عالی راهبری ادغام 
در ســطح ریاست جمهوری و ذیل آن 
کمیته ای به نام »کمیتــه ۴ نفره ادغام« 
در ســطح بانک مرکزی تشکیل شود. 
همچنین کمیته های عملیاتی مختلف 
در بانک مرکزی و ســایر ارکان ادغام 
تشــکیل و کار خــود را آغاز نمودند. 
در گام نخســت، با توجــه به فقدان 
ظرفیت های قانونــی لازم برای ادغام 
چند بنگاه اقتصادی غیردولتی در یک 
بنگاه اقتصادی دولتی و نیز ابعاد گسترده 
موضوع، مطالعات و بررسی های جامع 
و عمیقــی در ارتباط با نحوه انجام کار 
صورت پذیرفت کــه منتج به تدوین 

چارچوب کلی طرح ادغام موســوم به 
۳۱ بندی گردید.

وی تصریح کرد: بر این اســاس، 
کار از خــرداد ماه ۹۷ شــروع شــد و 
فــاز مطالعاتی و تدویــن و تصویب 
چارچوب کلی طرح ادغام در کمیته ۴ 
نفره چندین ماه زمان برد. در گام بعدی، 
مراتب جهت اخذ مصوبات بالادستی 
به مراجــع ذیربط از جمله شــورای 
هماهنگی اقتصادی ارســال گردید که 
ایــن مهم در اواخر ســال ۹۷ منتج به 
نتیجه شد. در اسفندماه ۹۷ پس از اتمام 
فاز مطالعاتی، تدوین چارچوب و اخذ 
مصوبات بالادستی، با بیانیه رسمی بانک 
مرکزی، ادغام وارد فاز اجرایی گردید. 
در حقیقت شــروع عملیات اجرایی 

ادغام از ابتدای سال ۹۸ کلید زده شد.
بــه گفتــه میرعمــادی، یکی از 
مهمترین اقدامات پس از شروع فرآیند 
عملیاتــی ادغام، اســتقرار نمایندگان 
تام الاختیــار بانک ســپه طبق مفاد ۳۱ 

بندی مصوب شورای عالی هماهنگی 
اقتصادی در واحدهای ادغام شــونده 
و تعییــن اعضای هیأت مدیره آن ها از 
سوی بانک ســپه بود. ضمن اینکه به 
موازات این اقدام، محدودیت هایی از 
جمله محدودیت در تبلیغات رسانه ای 
و محیطی برای واحدهای ادغام شونده 
اعمال شــد. همچنین مقرر گردید تا 
هر گونه اعطای تســهیلات و خرید و 
فروش دارایی صرفاً با هماهنگی بانک 

سپه انجام شود.
شــیوه تســویه حساب با 
بانک های  عمــده  ســهامداران 

نظامی
وی اظهــار داشــت: یکــی از 
کارهای مهمی که باید انجام می شــد، 
ارزشــگذاری واحدهای ادغام شونده 
بود که بر اســاس آن باید با سهامداران 
تســویه حساب صورت می گرفت. به 
این منظور، با توجه به اهمیت موضوع و 
در راستای صیانت از حقوق سهامداران، 
شیوه نامه ای تهیه و توافق شد. با توجه به 
گستردگی کار و پراکندگی جغرافیایی، 
فرآینــد ارزشــگذاری کاری مطول 
و پیچیــده ای بود کــه در چارچوب 
شیوه نامه تهیه شده، توسط کارشناسان 

مرضی الطرفین صورت پذیرفت.
دیگر  همچنیــن موضوعــات 
ادغام نظیر فنــاوری اطلاعات، نیروی 
انسانی، مجامع و مواردی از این دست 
نیز طبق مفاد ۳۱ بندی در دســتور کار 
قرار گرفــت. رویکرد اصلی و مهم بر 
این بود که بــرای هیچیک از ذینفعان 
ادغام از جمله سپرده گذاران و مشتریان 
و نیز ســهامداران و کارکنان دغدغه ای 
ایجاد نشود. از این رو کارکنان باید پس 
از برگزاری مجامع عمومی فوق العاده 

ادغام با وضعیت قبلی خود در واحدهای 
ادغام شونده در بانک سپه ادامه فعالیت 
می دادند. پرداختن به همه موضوعات 
یادشده مســتلزم اتخاذ مجموعه ای از 
تدابیر بود که برای آن، جلســات منظم 
و فشــرده ای برگزار شــد. به نحوی 
که تاکنون ۳۲ جلســه کمیتــه ۴ نفره 
ادغام و ۶ جلســه هیأت عالی راهبری، 
علاوه بر جلســات متعدد کمیته های 
عملیاتی برگزار گردید. بنابراین حجم 
گسترده ای از کار کارشناسی در سطوح 
مختلف برای انجام مطلوب امور ادغام 

صورت گرفت.
این مقام مسئول در بانک مرکزی 
خاطرنشان کرد: در نهایت پس از اتمام 
ارزشگذاری بانک های حکمت ایرانیان 
و مهر اقتصاد سابق و تعیین ارزش روز 
خالص ارزش ویژه هر ســهم، مجامع 
عمومــی فوق العاده ادغــام آن ها در 
خردادماه امســال برگزار و بلافاصله 
تابلوهای آن ها به نام بانک ســپه تغییر 
یافت. ضمن اینکه تمهیداتی اندیشیده 
شــد که از روز اول پــس از ادغام نیز 
مشتریان به هر یک از شعب واحدهای 
ادغام شونده و ادغام پذیر مراجعه کنند، 
به اســتثنای چند خدمت که مستلزم 
احراز هویت مجدد مشتریان در شعبه 
مبدا هســت، باقی خدمات در تمامی 
شعب ارائه شود و هیچ یک از مشتریان 
و ســپرده گذاران از این موضوع دچار 

مشکل نشوند.
وی افزود: بر این اساس، علاوه بر 
خدمات شعبه ای، از روز ادغام تمامی 
خدمات بانکی الکترونیکی در بســتر 
اینترنت و موبایل بانک نیز کمافی السابق 

قابل انجام بوده است.
گام هــای عملیاتــی برای 

کاهش شعب بانک های ادغامی
میرعمادی گفت: به مرور فرآیند 
ارزشــگذاری ســه بانک و مؤسسه 
اعتباری باقیمانده نیز به اتمام رســید و 
در آذرماه ۹۹ مجامع عمومی فوق العاده 
ادغــام آن ها نیز برگزار و تابلوها به نام 
بانک سپه تغییر داده شد. وی همچنین 
اظهار داشت در شروع ادغام، کل تعداد 
شعب واحدهای ادغام شونده و ادغام 
پذیــر بالغ بر ۴۷۰۰ شــعبه بود که هم 
اکنون به ۴ هزار شــعبه رســیده است. 
ضمن اینکه با هدف چابک ســازی در 
یک افق زمانی تعداد شعب محدودتر 

نیز خواهد شد.
ایــن مقــام مســئول در بانک 
مرکزی ادامه داد: در ارتباط با پرســنل 
نیز ســاز و کارهایی پیش بینی شد که 
تمامــی نیروهای انســانی واحدهای 
ادغام شــونده، احکام خــود را در بعد 
از ظهــر روز مجامع ادغــام، بر روی 
اتوماســیون خود مشــاهده نمایند. 
همچنین با احتساب پرسنل بانک سپه، 
هم اکنون این بانک بالغ بر ۴۸ هزار نفر 
پرســنل دارد که مقرر گردیده تمامی 
آن هــا با حقوق، مزایا و احکام قبلی به 
بانک ســپه منتقل شوند. بدیهی است 
در مراحل بعدی، پروژه نظام هماهنگ 
حقوق و مزایا نیز انجام خواهد شد و از 
این بابت، تهدید شغلی برای کسی رخ 

نخواهد داد.
بانــک مرکــزی چگونــه 
»ابربانک سپه« را کنترل خواهد 

کرد؟
میرعمادی در پاســخ به ســوال 
خبرنگار مهر مبنی بر اینکه اکنون سپه 
یک ابر بانک به شمار می رود و چطور 
نظارت بر آن صورت خواهد گرفت، 
گفت: پروســه ادغام تــا یکپارچگی 
نهایی بانک ســپه از حیــث فناوری 
اطلاعات و مســائل مالی ادامه خواهد 
داشت. بانک سپه که اکنون یک ابربانک 
ایرانی می باشد و اهمیت سیستمی آن 
بالا است، مراقبت های خاص خود را 
می طلبد. در این ارتباط وفق مصوباتی 
که از مراجع بالادستی اخذ شده و مطابق 
با آنچه که در بانک مرکزی در دســتور 
کار است، تلاش خواهد شد تا با اعمال 
مراقبت های لازم, از ادغام این شــش 
بانک با یکدیگر، یک بانک باثبات تر به 
لحاظ شاخص ها و معیارهای نظارتی 
شکل گیرد.وی افزود: بدیهی است در 
این مسیر محدودیت ها و مشکلاتی هم 
وجود دارد که تا به وضعیت مطلوب و 
ایده آل برسیم مراتب مستلزم مراقبت و 
صرف زمان اســت. این مسیری است 
که هم توســط بانک مرکــزی و هم 
توســط بانک ســپه دنبال می شود. در 
نهایت امیدواریم به یاری خدا بتوانیم از 
ظرفیت های پدید آمده بانک جدید در 
راستای توسعه اقتصادی استفاده نمائیم.
با ســهامداران  خداحافظی 

بانک های ادغام شونده
خصــوص  در  میرعمــادی 

سرنوشت ســهامداران این بانک نیز 
گفت: اساســاً با سهامداران واحدهای 
ادغام شونده خداحافظی می کنیم. چرا 
که بانک سپه به موجب الزامات قانونی 
یک بانک ۱۰۰ درصد دولتی اســت و 
باید دولتی باقی بماند. رویکرد اصلی 
پروسه ادغام نیز خروج نیروهای مسلح 

از عرصه بانکداری بوده است.
وی افزود: ســهامداران بانک ها 
و مؤسســه اعتباری ادغام شــونده به 
دو گــروه اصلی قابل تقســیم بندی 
بوده اند. گروه اول ســهامداران وابسته 
به نیروهای مسلح که سهامداران عمده 
نیز به شــمار می روند. گروه دوم سایر 
سهامداران حقیقی و حقوقی غیروابسته 
به نیروهای مســلح می باشند. در این 
ارتبــاط در دو مرحله با ســهامداران 
غیروابســته تسویه می شود. در مرحله 
نخســت، پس از ابلاغ چارچوب ۳۱ 
بندی در ابتدای ســال ۹۸، وفق مفاد آن 
اعلام شد که سهامداران می توانند پیش 
از تکمیل پروسه ادغام, وجه سهم خود 
را دریافت و تسویه حساب کنند یا اینکه 
منتظر نتیجه ارزشگذاری باشند. برخی 
سهامداران در همان مرحله ارزش سهام 
خود را دریافت نمودند. برخی دیگر از 
سهامداران غیروابسته نیز سهام خود را 
نگهداری کردند و از اختیار خود برای 
تســویه با مبلغ ارزشــگذاری استفاده 
کردنــد. با این ســهامداران نیز پس از 
برگزاری مجامع ادغــام و به نرخ روز 

تسویه شد.
میرعمادی در مورد ســهامداران 
وابســته ها نیز اضافه کرد: همان ابتدای 
فرآیند عملیاتی ادغام، ســهام متعلق 
به ســهامداران وابســته بــه صورت 
علی الحســاب و بدون پرداخت وجه 
به بانک ســپه منتقل شد. لذا به لحاظ 
مدیریتی و مالکیتی، بانک ســپه اداره 
امور واحدهــای ادغام شــونده را بر 
عهده گرفت. مبلغ نهایی ســهامداران 
وابســته بر مبنای ارزشگذاری و طبق 
چارچوب های پیش بینی شــده در ۳۱ 
بندی و ضوابط بالادستی با آن ها تسویه 
خواهد شد. بدین ترتیب طبق الزامات 
قانونی, بانک ســپه ۱۰۰ درصد دولتی 

بوده و دولتی باقی خواهد ماند.
مشــتریان و سپرده گذاران 

بانک های ادغامی نگران نباشند
وی افزود: دارایی ها و بدهی های 

واحدهای ادغام شــونده پس از تسویه 
با ســهامداران به بانک سپه منتقل شده 
اســت. هر گونه کسری نیز به حساب 
مطالبات از دولت منظور خواهد شــد. 
به هــر حال هیچگونــه نگرانی بابت 
ســپرده گذاران و مشتریان این بانک ها 
نیست و تسهیلات گیرندگان و خدمات 
گیرندگان نباید از این ادغام احســاس 
نگرانی کننــد، چراکه همه خدمات را 

همپچون سابق دریافت خواهند کرد.
میرعمادی معتقد اســت که این 
ادغام، محصول یک کار تیمی منسجم و 
همکاری و تعامل دستگاه ها و نهادهای 
مختلف از جمله ســتاد کل نیروهای 
مسلح، وزارت امور اقتصادی و دارایی، 
بانک سپه با بانک مرکزی بوده است که 
اگر این تعامل و همکاری از سوی ارکان 
ادغام نبود، این توفیق حاصل نمی شد. 
وی در پایــان از زحمات و تلاش های 
بی شائبه همه دست اندرکاران ادغام در 
ستاد کل نیروهای مسلح، وزارت امور 
اقتصادی و دارایی، بانک سپه, سازمان 
بــورس و اوراق بهــادار, واحدهای 
ادغام شــونده و بانک مرکزی که در به 
سرانجام رسیدن این پروژه بزرگ ملی 
نقش داشتند تقدیر و تشکر ویژه نمود.

یک مقام مسئول در بانک مرکزی با بیان اینکه تمام تمهیدات برای صیانت ازحقوق سپرده گذاران بانکهای ادغامی اندیشیده شده، گفت: 
تسهیلات گیرندگان وسپرده گذاران همچون سابق همه خدمات را دریافت می کنند.

نحوه کنترل »ابربانک سپه« توسط 
بانک مرکزی  
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رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس:

بخش عمده ای از مشکلات به تحریم ارتباط ندارد
گروه اقتصادی -محمدرضا پورابراهیمی گفت: ســهم تحریم در تورم و 
مشــکلات اقتصادی به اندازه خودش است و عوامل داخلی مؤثرترین عامل در 

گرانی و گرانفروشی و واسطه گری مخرب است.
رئیس کمیســیون اقتصادی مجلس با بیان این مطلب گفت: در مجموع دو 
عامل کلان بر مشکلات اقتصادی کشور، مثل تورم و گرانی یا گرانفروشی اثر گذار 
است، یکی تصمیمات ساختاری در اقتصاد کشور و دیگری بحث نظارت و قیمت 
گذاری ها و تنظیم بازار.پورابراهیمی تاکید کرد: در مورد گرانی یا گرانفروشــی 
کالاهای اساسی و سبد مصرفی خانوار، نبود نظارت دقیق و کافی یا مستمر، نقش 
عمده دارد، در ســایر کالاها عامل ساختاری مؤثرتر است.این نماینده مجلس با 
بیان اینکه عامل ارز از متغیرهایی است که نمی توان آن را در اقتصاد نادیده گرفت 
افزود: اصلاح علمی و تخصصی فرایند عرضه و توزیع کالا مانع به وجود آمدن 
دلال یا واسطه گری مخرب و مشکلات دیگر می شود والا روش دستوری برای 
کنترل قیمت ها هیچ وقت جواب نمی دهد.پورابراهیمی تاکید کرد: باید در کنار 
اصلاح فرایند عرضه و توزیع کالا، جنس نظارت هم از سنتی به الکترونیکی تغییر 
کند.رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس همچنین در خصوص اصلاح نظام صنفی 
گفت: پیشنهادی یا لایحه ای در این مورد ما دریافت نکرده ایم به رغم جلساتی که 
مستمرا برگزار می شود، اما به هر حال اصلاح نظام قانون صنفی را متناسب با شرایط 
امروز کشــور در دســتور کار قرار داده ایم و هر پیشنهادی را در این مورد بررسی 
خواهیم کرد. محمدعلی اسفنانی، معاون سازمان تعزیرات حکومتی هم در ارتباط 
تصویری با برنامه گفت: اگر توزیع کالا به درستی و کافی انجام بگیرد و فاصله تولید 
تا مصرف، یا فاصله واردات تا مصرف کمتر شود قطعاً بخش عمده ای از مشکلات 
حل می شود.اسفنانی با ضروری شمردن شفافیت گفت: در سطح کلان، شفافیت 
باعث حذف دلالان نامشخص و واسطه های نامتعارف می شود.او با بیان اینکه اراده 
قطعاً در بحث نظارت وجود دارد افزود: قانون مصوب تعزیرات مربوطه به گذشته 
هاست و لازم است که به روز شود تا بازدارنده باشد.ابراهیم درستی نایب رئیس 
اتاق اصناف هم با حمایت از اصناف و خرده فروشان گفت: بخش عظیمی از بار 
اقتصاد و مشکلات را اصناف دارند به دوش می کشند و نمی شود فقط اصناف را 
مقصر دانســت، اصناف در این شرایط هزینه هایشان بسیار بالا رفته در حالی که 
درآمدشان اغلب کاهش داشته است.او با بیان اینکه علت گرانی اصناف نیستند 
گفت: همین الان ۷۰ تا ۸۰ درصد اقتصاد دست دولت است آیا در آن بخش ها هیچ 
گرانی اتفاق نیفتاده است؟ حراج ها و تخفیف های غیر واقعی هم تخلف است و 
هم تقلب و اگر با مرتکبان آن برخورد قاطع و بازدارنده شــود قطعاً مؤثر خواهد 
بود.نایب رئیس اتاق اصناف افزود: قانون نظام صنفی نیاز به اصلاح دارد و هر چه 
زودتر اصلاح شــود بهتر است و می تواند تا ۹۰ درصد تخلف ها را برطرف کند.
مجید ارغنده پور سخنگوی سازمان حمایت نیز در ارتباط با برنامه ضمن اشاره 
به تلاش ســازمان حمایت و وزارت صمت برای نظارت هوشــمند بر کالاها با 
استفاده از سامانه جامع تجارت گفت: از مجموع پرونده های ارسالی متخلفان به 
سازمان تعزیرات حدود ۳۵ درصد به ما برگشته، البته این آمار مربوط به قبلًا است.

نایب رییس کمیسیون صنایع و معادن مجلس خبر داد:

پیشنهاد وزارت صمت برای بازار خودرو روی میز سران قوا

معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری هرمزگان:

شهر جدید مکران در جاسک جانمایی شد

مدیرکل راه و شهرسازی هرمزگان :

تکمیل آورده نقدی مسکن ملی در هرمزگان تا ۵ دی ماه تمدید شد

میرعمادی معتقد است که این 
ادغام، محصول یک کار تیمی 
منســجم و همکاری و تعامل 
دستگاه ها و نهادهای مختلف 
از جمله ســتاد کل نیروهای 
مسلح، وزارت امور اقتصادی 
و دارایی، بانک سپه با بانک 
مرکــزی بوده اســت که اگر 
ایــن تعامــل و همــکاری از 
ســوی ارکان ادغــام نبود، 
این توفیق حاصل نمی شــد. 
وی در پایــان از زحمــات و 
تلاش هــای بی شــائبه همه 
دســت اندرکاران ادغــام در 
ســتاد کل نیروهای مسلح، 
وزارت امــور اقتصــادی و 
دارایی، بانک ســپه, سازمان 
بهــادار,  اوراق  و  بــورس 
ادغام شــونده  واحدهــای 
و بانــک مرکزی کــه در به 
سرانجام رسیدن این پروژه 
بــزرگ ملی نقش داشــتند 
تقدیر و تشــکر ویژه نمود.

مدیر اداره ارزیابی سلامت نظام بانکی بانک مرکزی و دبیر ادغام بانک ها تشریح کرد:


